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Abstract (en)
A device for mechanically withdrawing threaded caps from bottles (2), such as caps (13) from juice or mineral water or even beer bottles, having at
least one assembly which rotates the cap in the opening direction and at least one lifting assembly (6) which is used to transport the bottles is to be
devised, by means of which it is possible to reduce the operations of the known devices and therefore to reduce the outlay on construction entailed
by them. To achieve this, provision is made according to the invention for both a device (12) for holding and removing the bottles and a device (27)
for rotating the caps (13) in the opening direction to be arranged coaxially with one another in the lifting assembly (6). <IMAGE>

Abstract (de)
Es soll eine Vorrichtung zum maschinellen Entfernen von Schraubdeckeln von Flaschen (2), wie Deckel (13) von Saft-, Mineralwasser- oder aber
auch Bierflachen, mit wenigstens einem die Deckel in Öffnungsrichtung drehenden Aggregat und wenigstens einem dem Transport der Flaschen
dienenden Hubaggregat (6) geschaffen werden, mit welcher es möglich ist, die Arbeitsgänge der bekannten Vorrichtungen und damit deren
baulichen Aufwand zu verringern. Hierzu ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß in dem Hubaggregat (6) koaxial zueinander sowohl eine Vorrichtung
(12) zum Festhalten und Entnehmen der Flaschen als auch eine Vorrichtung (27) zum Drehen der Deckel (13) in Öffungsrichtung angeordnet ist.
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